
Pan Karol Tylenda: „W grudniu ubiegłego roku, podczas prac nad budżetem 

województwa Pan Marszałek obiecał przedstawić nam program oszczędności 

wydatków bieżących. Proszę o przedstawienie tego programu możliwie jak 

najszybciej, lub też o podanie przyczyny jego braku. 

Kolejna sprawa – zostały rozdysponowane środki w ramach Programu Odnowy Wsi 

Woj. Podlaskiego. Chciałbym zapytać, jakie cele zostały osiągnięte dzięki temu 

programowi?” 

 

 


